
Sameiet Promenadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 19.10.2022

Sak 17-22/23 Gjennomgang av referat fra styremøte 06.09.2022

Godkjent

Sak 18-22/23 Skjeggkre

Det er motat tlbud på bekjempelse av skjeggkre, på tl sammen kr. 40.000,- for hele bygget.

ES ansv. for å sende ut info tl alle beboere om gangen videre og pris per leilighet.

Sak 19-22/23 Bydelsfond

Kommunen har anbefalt oss å søke Bydelsfondet om midler tl opparbeidelse av skråningen ned mot 

elva. Dete da vi ikke fkk tldelt midler fra kommunen.

KOV ansv. for utarbeidelse av søknad ( søknadsfrist 01.01.23 ) hvor det tas kontakt med de øvrige 

sameiene på Kjøita for felles innsendelse.

Sak 20-22/23 Telia

Motate mail om manglende utsendt faktura, skal  gjennomgås / kontrolleres opp mot regnskapet 

v/  Merkantl Service.  Ansv. ES

 

Sak 21-22/23 Eventuelt

 Kontroll av nedløp på veranda i 4 etg.

En beboer har opplevd dårlig avløp, med risiko for overvann som renner inn verandadøren.

Hver enkelt beboer i 4 etg. må sjekke at vannet renner godt ned i sluken.

KOV sender mail.

 Vannbåren varme

En beboer har motat en urimelig høy faktua fra Eveny ( tdligere BKK ).

Hvis andre har opplevd tlsvarende, bes de henvende seg tl hhv:

Bernt Telle nr. 24

Tomm Torkildsen nr.26

Kjell Ove Viken nr.28

for hjelp tl å sjekke i vannfordelingsskapet.

 Grønske i inngangspartet

Det foretas innkjøp av kverk som sprayes på stedene med grønske. 

Ansv. TT og BT


